
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening Må 12 juni 2023 

 
Plats: Medlemslokalen 
Närvarande, Emma Möller,  Hans Walker,  Mats Kjellen  , Bo Larsson  Gunnar Carlsson, 
Mari Laang, Ronny Andreasson., Anna Halldin, Helena Wallström. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
 Godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
-Helena Wallström valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-232 betalande medlemmar per 12 juni.  
-Kostnaden för läktarbygget blev 80 000 mot kalkylerat 73000 kr. 
 Merkostnad på materialsidan. Sponsorintäkter ca 50 000 
 
§6 Skrivelser : Inga 
 
§7Rapporter 
 Emma: 
Rapport från Travsällskapets möte: 
-ombyggnad av vinnarcirkel blir ej klar före stochampionatet. 



-Fiberindragning till medlemslokalen kommer att ske genom 
sällskapets försorg. 
 
Rapport från invigningen läktare: 
-Ulla Ullberg höll invigningstal och klippte bandet den 4juni inför ett 
30-tal medlemmar som bjöds på snittar och bubbel. 
 
Hans: 
-ATF bjöd Katedralskolans byggelever samt Ove Johansson och KA   
 Mattias Landahl på hamburgerlunch den 12 juni genom Hans,Helenas 
och Gunnars försorg. 
-Projektor till medlemslokalen har kommit från Travsällskapet 
 
Gunnar 
-ATF:s planerade informationsmöte för travskolans avgående elever   
 fick ställas in på grund av svårigheter i planeringen samt måttligt  
  intresse från skolans sida. 
 
Mats : Rapport från banmöte 26/5; 
-Bra resultat erhölls vid fräsning av tävlingsbanan med nya maskinen. 
-Rekonstruktionen av boxlåsning på första stallängan har utförts på 
hälften av boxarna. Utvärdering görs angående säkerhetsrisker för 
hästar innan arbetet fortsätter. 
 
§8 Aktiviteter/Årshjul 
 
-Derbyresan: Ronny och Caroline 
  Caroline har fixat annons , Ronny har gjort klart med inträde samt   
Hellbergs Buss. Ronny kan ej följa med på resan. Caroline löser det. 
Utlagt på facebook o hemsida 
 
 
-Stochampionatet 
 Mari: Fortfarande problem med bemanning på lördagen 
 



  Gunnar: Gick igenom inköpslistan och fördelade inköpen. 
  Emma: Roger ordnar med städning 
              Roger behöver hjälp med att langa hamburgare den 14 juli. 
 
 Aktivitet regler vid transport av hästar, besiktning av hästtransporter 
 Emma: Aktivitetsdag där möjlighet finns att besiktiga sin 
hästtransport av länsstyrelsen. 
 Styrelsen beslöt enligt förslaget. 
 
§9 Nya frågor 
 
Hans:  
-Förslag att styrelsen hjälps åt att skaffa fler fler sponsorer som vill ha 
reklamskyltar på vår altan. Engångskostnad 5000 kr samt skyltkostnad 
1000 kr plus moms. 
 
Helena: 
 - Vill ha in reseräkningar senast sista juni. 
 
Caroline ; Kan vi samordna provloppen vid familjedagen? 
                 Svårt att anordna då blandning av storhäst o ponny innebär  
                 säkerhetsrisker enl styrelsen. 
 
Ronny: Informerade att priset på en låda hamburgare nu är 700 kr 
 
§10 Nästa möte 
 -Må den 28 aug 18:30 Medlemslokalen 
 
§11 Avslutning 
Emma önskade alla en skön sommar och avslutade detsamma. 
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